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Tárgy: Elnöki Pályázat 

KEDVES KÉPVISELŐK !  

Bemutatkozás 

Prekopcsák Réka vagyok, 2003.-ban születtem Nyíregyházán, és 2022-ben felvételiztem az 

ELTE Informatikai Karának Programtervező Informatikus BSC szakára. Azóta itt folytatom a 

tanulmányaimat. Már a gólya éveimet is aktívan töltöttem, többek között főszervezője lettem a 

2023-mas animátoreseménynek, majd pár hónapra rá animátorkoordinátorként folytattam 

munkámat. Ciklusom végére a körülbelül öt fős aktív animátor közösség több, mint 50 fősre nőtt, 

és örömmel töltött el, hogy Imre Botond még jobban a fellegekbe emelte azóta. 2024 áprilisa óta 

Stratégiai és Innovációs alelnökként tevékenykedtem, ahol első nagyobb projektem az Északi 

épületi teakonyhák megnyitása volt, amelyet a másik két lágymányosi karral közösen valósítottunk 

meg. Emellett a legnagyobb szívügyemmel, a Kabinetprojekttel is tudtunk haladni. Teljesen 

megnyílt a hallgatóság előtt a „mikrós szoba”-ként emlegetett Déli épületi irodánk. Ezek rengeteg 

időt, energiát és szervezést igényeltek, de tudom, hogy a többszáz hallgató miatt, akik naponta 

megfordulnak ott, megérte. Sikerült egy átláthatóbb rendszert kialakítanom önkormányzaton belül, 

amivel látszódik, melyik bizottság mivel foglalkozik, és jobban tudtunk projektekben gondolkozni, 

dolgozni. Ezek mellett minden egyes pillanatban azon voltam, hogy a megakadt projekteket 

fellendítsem. Több személyes és jó pár teljes bizottságot felölelő projekt volt ilyen, sokszor csak 

egy más szemléletmód, vagy egy kicsit több tapasztalat volt szükséges ezekhez. Ezek mellett mindig 

fontosnak tartottam a pozitív visszacsatolásokat, amiket igyekeztem mindig megosztani a 

tisztségviselőkkel, küldöttekkel. Ahogy olvashatjátok, igyekeztem mindig segíteni és mindenkiből a 

legjobb formáját kihozni. A szemem előtt pedig mindig az a 4000 hallgató lebegett, akiknek 

segíthetek ezekkel.  

Motivációm 

Az előző 2 évemben rengeteget hallgattam, rengeteget figyeltem, majd még többet kérdeztem. 

Illetve az elmúlt 2 évben rengeteget is tettem, miközben ugyanúgy hallgattam, figyeltem és 

kérdeztem. Sajnos elmentek azok az emberek, akiktől annyit tanulhattam, akik annyi mindent 

megtapasztalhattak. Rá kellett jönnöm az elmúlt pár hónapban, hogy nekem kell a tapasztaltak 

helyébe lépni és az Önkormányzat élére állni, hogy az ő cselekvéseik, zsákutcáik ne veszenek kárba. 

Belekóstoltam a rendezvények több oldali szervezésébe, ösztöndíjak bírálásába, eseményekhez 

kapcsolódó kommunikációs munkálatokba, rekrutációs folyamatokba, és még számtalan dologba, 
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az elmúlt 2 évnyi küldötti feladataimmal. Egy dolog maradt: a célok, annak a több ezer hallgatónak 

a segítése. Úgy érzem, a lendületem és aktivitásom csúcsa még csak most fog elkezdeni a tetejére 

hágni és alelnökként beleláthattam annyira a munkafolyamatokba, hogy nyugodt szívvel meg 

merjem tenni ezt a lépést. Így más szinteken, más folyamatokban is szeretnék fejleszteni és a 

céljaimat közelebb hozni, segíteni. 

Kommunikáció 

Az egyik legfontosabb célom a kommunikációs folyamataink fejlesztése. A Kommunikációs 

Bizottsággal szorosan együttműködve szeretnék dolgozni ezen a területen, ugyanakkor ez egy, az 

egész önkormányzatot érintő, mindenkit átfogó feladat. 

Belső kommunikáció 
Kiemelt figyelmet fordítok a belső kommunikáció hatékonyabbá tételére. Az önkormányzaton 

belül számos olyan döntés, határozat születik, amely minden hallgatóra hatással van. Ezek 

folyamatos, érthető közvetítése nem csupán egy bizottság feladata, hanem az egész önkormányzat 

felelőssége. 

Már az elmúlt évben bevezettem a Projektfal rendszert, amely jelentős előrelépést hozott, de 

továbbra is előfordul, hogy egyes folyamatok nem láthatók teljeskörűen. A beszámolók ritkasága 

miatt az aktualitások sem mindig jutnak el mindenkihez. Ennek orvoslására a következő 

elnökséggel egy egyszerű, átlátható rendszert szeretnénk kialakítani, amely Teamsen vagy a 

levelezési rendszerünkben biztosítja a folyamatos információáramlást. 

Ezek mellett szeretném segíteni a Kommunikációs Bizottságot, illetve annak elnökét azzal, hogy 

nagyobb teret és időt szánunk akár elnökségi ülések keretei között, akár egyéb megbeszélésekkel 

arra, hogy pontosan milyen területről milyen információk csatornázódnak át. Ennek a 

koordinálásában és alapjainak kialakításában szeretnék segíteni, esetleg különböző szabványokat 

létrehozni, amellyel a Kommunikációs Bizottsági elnök feladata és információhoz való hozzájutása 

felgyorsulna, és az elmúlt időszakban történő félrekommunikációk elkerülhetők lennének. 

Külső kommunikáció 
A következő év egyik legfontosabb prioritása a hallgatósággal való kommunikáció fejlesztése. A 

Hallgatói Fórum sikerességére és tanulságára alapozva átfogóbb felmérést végeznék a hallgatók 

rárésével kapcsolatban, és több idősávot jelölnék meg hasonló lehetőségeknek. Egy remek 

kezdeményezésnek gondoltam, amiből már most, egy alkalom után is jutott el hozzánk olyan 

információ, amelyre, úgy gondolom, másképp nem tudtunk volna szert tenni, vagy jóval 

nehezebben. Ennek átszervezésére és gyakoriságára szeretnék figyelni és dolgozni érte. 
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Mindenképp gyakori, nagyobb létszámú, és legalább havi szintű különféle, előre átgondolt 

idősávokra fogok törekedni, hogy minden hallgatónak lehetősége legyen eljutni az eseményre. 

Ezen kívül terveim között szerepel QR-kóddal ellátott plakátok kihelyezése, amelyek 

segítségével bárki közvetlen visszajelzést adhat rendezvényeinkről vagy egyéb tapasztalatairól. Itt 

akár a tanulmányaikkal kapcsolatos problémáikat is kifejthetik, amire egy későbbi pontonban ki 

szeretnék térni. A hallgatói kérdéseknek is nagyobb teret biztosítanánk, akár az új weboldalunkon 

keresztül is. 

Fontosnak tartom a Kommunikációs Bizottság és a többi bizottság közti szorosabb 

együttműködést, hogy a tanulmányi és szociális tájékoztatás hatékonyabb legyen. Jobban szeretném 

kiemelni az ösztöndíjlehetőségeket, főképp a tudományos ösztöndíjlehetőségeinket, új tárgyakat, 

szabályzati változásokat és fontos tanulmányi időszakokat. Ezeket a weboldalon is szeretném 

jobban feltűntetni. 

Alapszabály 

Az alapszabály felülvizsgálata és korszerűsítése folyamatos feladat. Az elmúlt időszakban sikerült 

kisebb módosításokat bevezetnünk, megszavaznunk, és egy nagyobb részt elkészítenünk, amit a 

következő küldöttgyűlés felé szeretnék felterjeszteni majd. Azonban a munka még nem ért véget. 

A hátralévő időszakban is aktívan foglalkozunk ezzel, hogy minden jelenlegi problémát kezeljünk, 

és ezt a lendületet is szeretném továbbvinni. 

Bevezetés az új küldötteknek 

Az alakuló küldöttgyűlésen kijelölnénk egy időpontot a következő hétre, amikor a legtöbb 

küldött ráér és bemutatnám az irodát és ismertetném a vonatkozó szabályzatokat. A bevezető 

alkalmon szó esne a mandátumszerzésről, annak elvesztéséről, kimentés küldéséről és az év közben 

várható feladatokról. Az alapterv elkészült, és a küldöttgyűlésig a teljes ütemterv véglegesítésre 

kerül. Az Ellenőrző Bizottsággal együttműködve biztosítanám a naprakész információk átadását. 

Ez nemcsak az új küldötteknek lenne hasznos, hanem a „régieknek” is egyfajta ismétlésként 

szolgálna, illetve lehetőséget adna a nyílt kérdések megvitatására is. 

Küldöttgyűlés és előterjesztések 

Szeretném elérni, hogy a küldöttgyűlésben, minden küldött annyi energiát és munkát rakhasson 

bele a képviseleti életébe, amennyit szeretne, és ennek ne szabjon határt az, hogy nem vállalt 

tisztséget. Szeretném, hogy mindenkinek a céljai, amikért küldött szeretett volna lenni, amin 

változtatni szeretett volna, megvalósulhassanak. Mindig is kíváncsi voltam kinek milyen tervei 

vannak, min változtatna szívesen és ezek miatt több, mint 1 éve folytatok személyes megkereséseket 
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és beszélgetéseket. Úgy érzem eddig is tudtam segíteni, motiválni és új utakat mutatni, de ezt 

szeretném egy következő szintre emelni. 

Szeretnék egy hosszabb képzést tartani, amiről tudom, hogy nagy előkészületekkel járna. Ennek 

egy részét akár már az Alakuló Táborunkban megalapoznám. Ez a képzés az előterjesztésről szólna, 

mindenről, ami ennek folyamatához tartozik, olyan szinten, hogy az új küldötteknek is lehetősége 

legyen saját projektekbe belefogni, sok tapasztalat nélkül is.  

A képzés után bármelyik küldött vagy egy küldöttekből álló csoport tudna javaslatokat 

előterjeszteni a küldöttgyűlés felé, amivel bárki tudna foglalkozni. A már korábbi pontomban 

említett hallgatói visszajelzésekből befolyó véleményeket, kéréseket is feldolgozhatják a küldöttek, 

de saját ötleteiket, céljaikat is megvalósíthatják ezzel. Ezen előterjesztések átgondolásában és 

megvalósításában is támogatni szeretném a küldötteket.  

Amennyiben a küldöttgyűlésünk valamelyik előterjesztést elfogadja, meg fogok tenni mindent 

annak érdekében, hogy teljesen meg is valósuljon ez. 

Díjazó rendszer 

A küldötti tevékenységek elismerésének folyamata már elkezdődött, de a rendszer további 

finomhangolást igényel. Ezt a Stratégiai és Innovációs Alelnökkel közösen szeretném tovább 

fejleszteni. Célom, hogy minden küldöttgyűlés egy "díjazóval" záruljon, amely során a legaktívabb 

küldöttek és tisztségviselők elismerésben részesülnek, olyan címekkel, mint például a "Legnagyobb 

újító" vagy a "Legkitartóbb küldött". Ezeket tárgyi jutalommal is szeretnénk honorálni, amivel 

kapcsolatban a Gazdasági és Pályázati ügyekért felelős alelnökkel szeretnék egy megbeszélést 

folytatni. 

Gólya évfolyam 

Kapcsolatba lépve a Diáktámogató Központtal és a kari vezetéssel, egy olyan rendszert 

szeretnék kialakítani, amely a teljes gólya évfolyam véleményét és tapasztalatait összegzi. A jelenlegi 

visszajelzési rendszert továbbfejlesztve, a Tanulmányi Bizottsággal együttműködve szeretnék még 

pontosabb képet kapni az évfolyam helyzetéről, hiszen erre remekül kialakult már a csoportos 

visszajelzések rendszere, viszont úgy gondolom, a teljes évfolyam átfogó monitorozása is hasznos 

információkkal szolgálna. 

Mesterképzés 

A Mesterképzések visszajelzési rendszere jelenleg nem elég fejlett. A kari vezetéssel 

együttműködve ennek megerősítésén dolgoznék, hogy a hallgatói észrevételek alapján javítgassunk 

mesterképzésünkön. Ebben szintén szeretném kérni a Tanulmányi Bizottság segítségét. 
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Tanulmányi helyzet, visszajelzések. 

Jelenleg a legtöbben a 2018-as tanterv szerint tanulunk, és úgy érzem, elértünk arra a pontra, 

ahol a tárgyakon belüli kisebb változtatások már nem elegendőek a tanulás hatékonyabbá tételéhez. 

Sokan kiégnek, kimerülnek, és elveszítik a motivációjukat, részben azért, mert nem egyértelmű, 

hogy az egyes tárgyak milyen szerepet töltenek be a munkaerőpiacon vagy a kutatási területeken. 

Különösen nehéz helyzetben vannak azok, akik demonstrátorként is tevékenykednek, hiszen 

számukra még nagyobb terhet jelent az egyensúly megtalálása. Emellett sok hallgató szeretne 

kutatással foglalkozni, de a jelenlegi tanulmányi terhelés mellett erre nincs elegendő kapacitásuk. 

Az alapképzés végére sokan fásultan fejezik be tanulmányaikat, és ezek az elégedetlenségek nem 

mindig jutnak el az oktatókhoz és tanszékvezetőkhöz. Célom, hogy összegyűjtsem a hallgatói 

visszajelzéseket, és egy strukturált formában továbbítsam azokat a Dékán úr felé, hogy érdemi 

változtatásokat kezdeményezhessünk. Ebben szeretném nagy segítségét kérni a Tanulmányi 

Bizottságnak, illetve elnökének. 

Tudomány 

Úgy érzem, hogy a hallgatók számára nem teljesen átlátható, milyen kutatások folynak a karon, 

és milyen lehetőségeik lennének bekapcsolódni ezekbe. Sokan szeretnének kutatni  vagy éppen 

kutatási területen szakmai gyakorlatot végezni, de nincs elegendő információjuk arról, hogy hol és 

hogyan foghatnának bele. Ezen szeretnék változtatni a Tudományos referenssel együttműködve: 

célom, hogy összekössük a hallgatókat a megfelelő oktatókkal és kutatócsoportokkal. Emellett 

kiemelten fontosnak tartom a TDK és az OTDK népszerűsítését, valamint az ott résztvevő 

hallgatók eredményeinek láthatóbbá tételét, hogy mások érdeklődését is felkeltsük a tudományos 

munka iránt. 

Ebben sokat segítene, ha az oktatók és hallgatók közötti kapcsolat erősebb lenne. Ezt videós 

interjúkkal vagy az oktatók szakmai és közösségi rendezvényekre való meghívásával is támogatni 

lehetne, hogy személyesebb és közvetlenebb kommunikáció alakulhasson ki. 

Szociális referens 

Az előző félévben Görög Péter, az akkori Esélyegyenlőségi eseti referens kezdeményezésére 

egyeztetéseket folytattunk a Szociális és Ösztöndíj Bizottság elnökével egy új tisztség létrehozásáról. 

Ez a pozíció magában foglalná az esélyegyenlőségi referens feladatait, valamint a rendszeres 

szociális ösztöndíj koordinálását és a közösségi terek fejlesztésében való közreműködést. Célom, 

hogy kapcsolatba lépjek a Diáktámogató Központtal, és egy olyan feladatmegosztást alakítsunk ki, 

amely által a Hallgatói Önkormányzat is kellő mértékben részt tud venni a speciális szükségletű 

hallgatók támogatásában. 
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Elnökség 

Szeretnék egy nagyon jól együttműködő csapatot faragni az elnökségből, úgy, mint amilyet előző 

évben sikerült a Kabinetből. Szeretnék minden könnyebb hangvételű ülésre fontosabb , 

átgondolandó témaköröket is behozni, akár a belső fejlődésünkről, a munkamegosztásról vagy az 

alapszabály egyes pontjairól. 

Szeretném bevezetni a projektekben való haladás rendszeres, havi szintű átbeszélését. Szeretnék 

mindig tiszta képet kapni arról, hogy melyik folyamat hogyan áll , és szeretnék ezeknek a 

gördülékenységében segíteni. A Kabinet tapasztalataiból kiindulva ez egy követhetőbb rendszert 

eredményezne. Ennek kialakításának legcélravezetőbb módjáról az elnökséggel egyeztetnék. 

Ezen felül szeretném a tavalyi Elnökségi hétvégét korábbra hozni, már ebben a félévben 

megejteni, és egy külsős személy bevonásával, illetve külső helyszínnel, arra fektetni a hangsúlyt, 

hogyan tudunk más-más típusú emberekkel könnyen együtt dolgozni, illetve hogyan is vezessünk 

hatékonyan bizottságot. Amennyiben szükség van rá, a következő félévben is szeretnék tartani egy 

hasonlót. Megválasztásom esetén az ülés után minél hamarabb felvenném a kapcsolatot a külsős 

személlyel, illetve a helyszínnel is. 

Továbbá minden elnökségi taggal félévente legalább kétszer egyéni megbeszélést tartanék az 

aktuális helyzet és a közös munka optimalizálása érdekében. 

Alelnökök 

Minden elnökségi ülés előtt előzetes megbeszélést folytatnék az alelnökökkel, ahogy idén is 

tettük, mert ez nagyban hozzájárult a gördülékenyebb működéshez. A napi szintű kommunikációt 

is fenntartanám velük, hogy időben reagálhassunk a felmerülő problémákra, és hatékonyan 

támogassuk egymást. Úgy gondolom, egy év tapasztalatából látom, mikor, kin, mennyi és milyen 

feladat van pontosan az egyes időszakokban, így tudnék mindenkinek megfelelően segíteni, 

feladataik lehető leghatékonyabb menedzselésében.  

Belső működés 

Ebben a pontban összefoglaltjaim teljes egészét a Stratégiai és Innovációs alelnökkel szeretném 

végrehajtani, de tapasztalataim szerint több helyen is szükség van az elnök bevonására, 

támogatására.  

A Kabinetprojekt a legnagyobb szerelemprojektem, amiből már most rengeteget kihoztunk és 

még többet ki lehetne. Az irataink újrarendezését és szervezését szeretném átgondolni és ebbe az 

Ellenőrző Bizottságot is bevonni. Ezen kívül szeretnék aktívan foglalkozni az iroda berendezésével , 
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és tovább kommunikálni a kari vezetőséggel a bútorok helyzetéről is, hogy ennek kapcsán a kabinet 

által felállított tervek szerint haladhassunk.  

Szeretném az Alakuló Táborunkat átszervezni az elmúlt két év tapasztalatai szerint. Az első 

napos workshopokon nagyobb hangsúlyt fektetni a tudásátadásra. A második napos tréninget ketté 

választanám, és az elsőn az újaknak egy tudásátadás valósulna meg játékos formába, míg a 

tapasztaltak aktuális problémák megoldásaival foglalkozhatnának, illetve a jövőképünk alkotásával. 

A második felébe pedig nagyobb hangsúlyt fektetnénk az újak által behozott szemléletek 

meghallgatására és a régiek tapasztalatainak átadására.  

A Kabinet pár tagjának szeretnék a nyáron egy rekrutációról szóló tréninget kialakítani. 

Szeretném, hogy a közösségeik toborzásának kezdetén egy biztos tudásuk legyen, amivel a legtöbb 

érdeklődő hallgatót elérhetik. Úgy érzem ebben kellő tudásom és tapasztalatom van, hogy át 

adhassam az újaknak és az évbe úgy kezdhetnének bele, hogy minden trükköt tudnak. Ennek 

megszervezését az alelnökre bíznám. 

Irodai fejlesztések is minden évben előkerülnek, és minden évben teszünk is hozzá, mint tavaly 

az új bútorok behozatalával, vízforraló szerzésével, talált tárgyak dobozának kialakításával is többek 

között. Itt már belefogtunk az új székek beszerzésébe közösen, ám ha alakulóig nem sikerül, akkor 

fokozottan szeretnék vele foglalkozni. Ezen kívül a Déli irodából elhozott új bútorok elhelyezését 

beszélném meg az új alelnökkel, és egyéb takarításra szánt eszközök beszerzéséről is beszélnék vele. 

Nagyon jó lenne a különböző területekről tréningeket tartani, ahova külsős személyek 

meghívása mellett a bizottsági elnökök tudására is szeretnék támaszkodni.  

Ellenőrző Bizottság 

Jó kapcsolatot ápolok a bizottsággal, de szeretném tovább erősíteni ezt az együttműködést. Az 

iktatások hatékonyabb rendszerezése mellett javasolnám egy emlékeztetőrendszer bevezetését, 

amely segítene a kötelezettségek időben történő teljesítésében. Emellett az ülések és jegyzőkönyvek 

ellenőrzésével kapcsolatban is szorosabb együttműködésre törekednék.  

Szombathely 

A szombathelyi küldöttekkel szoros kapcsolatot tartok, de a helyi sajátosságok jobb megértése 

érdekében rendszeres látogatásokat tervezek, és szükség esetén közvetlen kapcsolatot építenék ki a 

szombathelyi vezetőséggel, nagyobb támogatást nyújtva számukra. Emellett szeretném megvitatni 

velük a Pesten már bevezetett és jól működő gyakorlatokat, hogy azokat helyben is hatékonyan 

alkalmazhassák és bevezethessék. 
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Rendezvények 

Megválasztásom esetén nagyobb belelátásom és feladatköröm lesz a Gólyatáborral 

kapcsolatban, amelyben már most főszervezőként tevékenykedem és főszervezőnek is adtam le a 

pályázatomat. E mellett a Gólyabál szervezésében is aktív szerepet vállalnék a Szervezői Bizottsági 

elnök mellett. Ezeket igyekszem a leggördülékenyebben lebonyolítani, ugyanakkor kiemelten 

foglalkoznék a szakmai és tudományos rendezvények fejlesztésével is. A Tudományos referenssel 

és a Szervezői Bizottsággal közösen dolgoznék új ötleteken, illetve segíteném a kapcsolatépítést 

potenciális előadókkal, alumni hallgatókkal és oktatókkal. Nem célom elvenni a szervezők kreatív 

mozgásterét, hanem inkább támogatást nyújtanék, és kapcsolataimon keresztül segítenék ezek 

megvalósításában. 

Külföldi hallgatók 

A külföldi hallgatók számára is biztosítanék Hallgatói Fórumot, ahol megoszthatják 

véleményüket, ötleteiket és problémáikat. A Külügyi Bizottsággal közösen dolgoznék azon, hogy 

számukra is megfelelő támogatást biztosítsunk. Emellett fontosnak tartom a külföldi csoportok és 

szervezetek felkeresését is, illetve véleményeik kikérését. 

Hallgatói Önkormányzaton kívüli közéletet elősegítő hallgatók  

A karon működő klubokat felkeresném, hogy megismerjem működésüket és igényeiket. 

Szeretném megtudni, miben tudunk segíteni vagy támogatást nyújtani számukra, legyen szó 

szervezési kérdésekről, források elérhetőségéről vagy kapcsolatok építéséről. Célom, hogy 

erősítsem az együttműködést és elősegítsem a klubok hatékonyabb működését. 

Leltár 

A leltári folyamatok átláthatóságának biztosítása érdekében szeretném előzetesen áttekinteni a 

raktárban lévő eszközeink készletét, és egy folyamatosan frissített rendszert fenntartani a Gazdasági 

és Pályázati Ügyekért felelős alelnökkel. Ezt azért tartom fontosnak, mert közeledik a leltár 

átnézése, és következő évben számíthatunk erre a megkeresésre, illetve nagyban segítené a 

Gólyatábori és egyéb rendezvényeink szervezésének folyamatát.  

Iratok 

Az iratok átnézése és rendezése már elkezdődött, a munka nagyobb része már lezajlott, és az 

alakuló ülésig be is fog fejeződni. Természetesen mindig adódhatnak olyan helyzetek vagy 

dokumentumok, amelyek váratlanul megnehezítik a folyamatot, de ezek kezelését is folytatni 

fogom. 

Célom, hogy az iratok rendezésén túl egy olyan adatbázist is létrehozzak, amely a Hallgatói 

Önkormányzat történetét dokumentálja. Ez tartalmazná a korábbi lépéseinket, azokat a 
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próbálkozásokat, amelyek sikeresek vagy sikertelenek voltak, valamint az akkori ötleteket. Hiszem, 

hogy ezekből sok hasznos tapasztalatot lehetne meríteni a jövőbeli munkához. 

Bár kevesen tudják, az iktatási folyamataink nem állnak valami fényesen. Ez az elnök 

feladatkörébe tartozik, azonban az utóbbi időben mindig másra lett ledelegálva. Amennyiben nincs 

olyan személy, akinek ezt át lehet adni és aki felelősen tudná végezni, akkor szeretném az 

alapszabálynak megfelelően magam elvégezni. Ha viszont akad olyan, aki vállalja ezt a feladatot, 

akkor segíteném őt, és a koordinációban aktívan részt vennék, hogy a folyamat gördülékenyebb és 

hatékonyabb legyen.  

Egyetemi és Országos kapcsolatok 

Az egyetemi szintű folyamatokban is aktív szerepet kell vállalni, és a Kari Elnöknek jelentős 

szerepe van az Egyetemi Hallgatói Önkormányzatban is, az ott zajló ügyekkel és döntésekkel  

úgyszintén foglalkoznia kell. 

Már több mint egy éve rendszeresen részt veszek a küldöttgyűléseken, és több alkalommal 

helyettesítettem a kar képviselőit egyetemi megbeszéléseken. Emellett számos Hallgatói 

Önkormányzatok Országos Konferenciája által szervezett programon is jelen voltam, ahol sikerült 

kapcsolatokat kiépítenem. Ezeket kifejezetten fontosnak tartom, különösen akkor, ha az 

informatikai képzésben részt vevő egyetemekkel szeretnénk szorosabb együttműködést kialakítani. 

Végszó 

Természetesen tisztában vagyok azzal, hogy ez a tisztség jelentős felelősséggel, időráfordítással 

és stresszel járhat számos esetben. Ennek ellenére elkötelezett vagyok amellett, hogy tovább vigyem 

az aktuális projekteket, és hasonlóan jó kapcsolatot ápoljak minden szükséges személlyel, mint 

ahogyan eddig is tettem. 

Úgy gondolom, hogy az elmúlt évek során sikerült bizonyítanom, hogy a céljaimat képes vagyok 

elérni, a projektjeimben folyamatos haladást tudok mutatni, és bárkivel hatékonyan együtt tudok 

működni. Emellett a vezetői készségeim is kiforrottabbá váltak, ami biztos alapot ad ahhoz, hogy 

ezt a szerepet még eredményesebben töltsem be. 

Szerencsére már több szervezettel is sikerült kiépítenem a kapcsolatomat más területeken 

keresztül, így azt gondolom, a további, kiváló együttműködés biztosítva van. Úgy érzem, hogy az 

elmúlt egy év alelnöki tapasztalata során sikerült teljes képet kapnom a működésünkről, és ennek 

tudatában magabiztosan nyújtom be a pályázatomat az Elnöki tisztségre. Célom, hogy még a tavalyi 

évhez képest is többet tehessek a hallgatók érdekeiért – azért a több, mint 4000 hallgatóért, akiket 

képviselünk. 
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Sokan feltehetik a kérdést, hogy nem túl sok-e mindaz, amit meg szeretnék valósítani. Ha azt 

nézzük azonban, hogy eddig mennyi mindent elvégeztem tisztségemből és küldötti feladataimból 

adódóan, látható, hogy a terveimre való időráfordítás nem lehetetlen. 

A feladatok között vannak nagyobb és kisebb projektek, amelyek különböző időszakokra esnek 

és eltérő területeket érintenek. Ezeket nem egyedül, hanem más személyekkel közösen szeretném 

véghez vinni, az új küldöttgyűléssel. 

Ha bármelyik pontommal kapcsolatban kérdésed lenne, nyugodtan keress fel e-mail címemen, 

és beszélgessünk róla bővebben. 

Budapest, 2025. 03. 24 
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